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Dla większości zapewne najważniejszy jest aspekt ekonomiczny, bo otrzymujemy
pełnowartościowy produkt wysokiej jakości w niższej cenie. Dla innych być może
istotniejszy jest aspekt ekologiczny, bo wyprodukowane już materiały z tworzyw sztucznych
wykorzystane zostaną ponownie. Finalnie, do środowiska trafi mniej odpadów. Niezależnie
od motywacji – regeneracja produktów i urządzeń ma szerokie grono zwolenników i
świetlaną przyszłość. O tym, że branża regeneracji trzyma się mocno, mogliśmy przekonać
się podczas dziewiątej, rekordowej edycji targów ReMaTec w Amsterdamie. Nie brakowało
tam także firm z Polski.

Być może trudno w to uwierzyć, ale na targach zaprezentowano ponad milion produktów, rozwiązań
oraz innowacji technicznych. 260 wystawców z 26 krajów sprawiło, że targi w Amsterdamie miały
ogólnoświatowy charakter. Tym bardziej, kiedy dodamy tego trzy i pół tysiąca gości z 73 państw,
m.in. tak egzotycznych jak Mauritius czy Sri Lanka. Liczba gości odwiedzających targi utrzymuje się
na podobnym poziomie od sześciu lat (targi odbywają się w cyklu dwuletnim), ale zmienia się
struktura odwiedzających. W 2013 roku zagranicznych gości było 64%, w 2015 – 70%, a w 2017 –
74%, przy czym odnotowano silny wzrost liczby odwiedzających z Azji. Tym samym targi ReMaTec
potwierdziły swoją wiodącą pozycję jako organizatora spotkań branży regeneracyjnej z całego
świata.
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